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Bra ätstörningsvård på Mando   22 timmar sedan

Åren 2019 - 2022 var jag timanställd specialistläkare i psykiatri på Mandometerklinikerna
Huddinge och Sophiahemmet. Strikta ätträningssrutiner och tydliga former för behandling
och omvårdnad bidrog till en effektiv behandlingsmiljö som också gav mycket goda resultat i
form av bruten svält med ökad mottaglighet för psykologiska och sociala insatser. Där fanns
bland patienterna även en beaktansvärd psykiatrisk samsjuklighet (sömnstörning, ångest
och depression) och behandlingspersonalen gjorde betydande insatser psykologiskt och
medmänskligt; farmakoterapin vid samsjuklighet var mestadels melatonin och
antidepressiva. Rutinmässigt följs tillfrisknade patienter upp i fem års tid, något som påvisat
få återfall.
Det är med en egendomlig känsla av overklighet jag har följt det omfattande mediadrev som
drabbat Mando efter två märkligt vinklade artiklar i tidningen Etc. Att region Stockholm av
allt att döma beslutat sig för att inte upphandla denna behandling framöver betraktar jag
som ett stort misstag
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